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Verenigingslokalen   -   Brandveiligheid 
 
De minister haalde in zijn Beleidsbrief Cultuur 2007-2008 aan dat er een kortlopend onderzoek zal 
worden uitgevoerd naar de algemene veiligheid van verenigingslokalen binnen de sectoren cultuur, 
jeugdwerk en sport in Vlaanderen. Tevens kondigde de minister aan dat er uiterlijk begin 2008 een 
rondetafelgesprek zou worden belegd met alle relevante partners uit de verschillende sectoren. 
 
Daarnaast verwijs ik ook nog naar het antwoord van de minister op een vraag om uitleg van mijn col-
lega Joke Schauvliege van 31 mei 2007 (Handelingen C 205 van 31 mei 2007, blz. 7 - 10). Hierin 
stelde de minister: “Vooraleer op Vlaams niveau initiatieven genomen kunnen worden, lijkt het aan-
gewezen eerst de strategische visie en de resultaten van de werkzaamheden af te wachten van de fede-
rale Hoge Raad voor Beveiliging tegen Brand en Ontploffing, waarvan ook vertegenwoordigers van de 
gemeenschappen en gewesten deel uitmaken.” De minister zou deze problematiek zelf op de agenda 
van de Hoge Raad plaatsen. 
 
1. Is dit aangekondigde onderzoek reeds afgerond? 
 

Zo ja, wat zijn de conclusies en waar kunnen de resultaten worden teruggevonden? 
 

Zo neen, binnen welke tijdspanne moet dit onderzoek afgerond zijn? 
 
2. Wat is de precieze opdracht van dit onderzoek en op welke manier wordt dit onderzoek uitge-

voerd? 
 
3. Aan wie is dit onderzoek toegewezen? Wordt het jeugdwerk hierin betrokken en op welke manier? 
 
4. Moet de aangekondigde rondetafel worden gezien als een onderdeel van het vooropgestelde on-

derzoek of staat deze hier los van? 
 
5. Wanneer vindt deze rondetafel plaats en wat is de precieze doelstelling ervan? 
 
6. Wat is de algemene stand van zaken met betrekking tot het samenbrengen van de Hoge Raad? 

Heeft de minister de problematiek van de brandveiligheid al op de agenda kunnen plaatsen en wat 
is het resultaat? 

 
7. Denkt de minister eraan op Vlaams niveau decretale initiatieven te nemen om de problematiek van 

eenduidige brandveiligheidsnormen in onze jeugdverenigingslokalen op te lossen? Zo neen, welke 
initiatieven voorziet hij dan wel?  

 
 


